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Referat frå ungdomsrådmøte 31.januar 

Møtestad: Kommunestyresalen     Møtetid: Kl. 15.30-18.00 
 
 
Deltok på møte:  

Solveig Åsheim Fineid frå 9A 
 

Joakim Hjønnevåg frå 1.VGS 
 

Joakim Borlaug frå 9B Sigrid Aven Storheim frå 1.VGS 

Mathias Sævdal Bere frå 9 C Maria Stevnebø Rye frå 1.VGS 
 

Marte Vågenes Solheim frå 10 A Susanne Sævdal Bere frå 2.VGS 
 

Frida Soltveit Gabrielli frå 10 B Jakub Matuszewski frå 2.VGS 
 

Åshild Aagaard-Nilsen frå 10 C 
 

Ida Amalie Sæbø Thomassen frå 3.VGS 
 

Steffen Vestheim Sævdal frå 1.VGS Fredrik Soltveit Gabrielli frå 3.VGS 

Jonatan Tjore Espeland frå 1.VGs  

 
Vara som deltok:  
 

 
Deltok ikkje på møte:  

Representant Vara deltok 

  

 
 
Møteleiar Steffen Vestheim Sævdal 
Ordstyrer: Steffen Vestheim Sævdal  
Møtte frå administrasjonen Ungdomskoordinator Katarina Birkeland 

 
 Sakliste:  
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1/17: Godkjenning av innkalling og referat  
Innkallinga vart godkjent. Referatet er ikkje sendt ut.  
 
 
2/17: Møteplaner  
 
- Kommunestyremøte  

Leiar gjekk igjennom møteplanen for kommunestyret. Viktig at representantar møter når dei er satt 
opp. Visst representantar ikkje kan må dei sjølv bytte innbyrdes og informere leiar.  

 

- Ungdomsrådmøte  

Leiar gjekk igjennom møteplanen for ungdomsrådet våren 2017. 

 

- Pizzadialog  
Leiar informerte om pizzadialogen med politikarane den 19.april. Viktig at alle representantane 
deltar på dialogen. 
 
 
3/17: Budsjettet for 2017  
 
Leiar gjekk igjennom budsjettet for 2016. Ungdomsrådet har gått over budsjettet som planlagt. 
Ungdomsrådet valte  å sende fire representantar på kurshelg i Oslo med Plan Norge som skal dekkes 
frå fondet til ungdomsrådet. Kurshelga for ungdomsrådet i januar 2016 skal føres frå fondet.  
 
Ungdomsrådet ynskjer ikkje å gjere endringar i 2017 på budsjettet. Det er viktig at alle gjer beskjed 
om dei deltar eller ikkje på møte. Det er brukt for mykje pengar på møtemat fordi representantar 
ikkje gjer beskjed om at dei ikkje deltar.  
 
Arbeidsgruppa samfunn og miljø har møter 1-2 gangar i året der ein dei igjennom budsjettet.  
 
4/17: Val av representanter til ungdommens fylkesting  
 
Fredrik og Jonatan informerte om ungdomens fylkesting. Radøy ungdomsråd kan sende to 
representantar til UFT. Jonatan og Fredrik er medlem frå før. Åshild og Frida ynskjer å delta og vert 
sendt.  
 
5/17: Informasjon frå administrasjonen  
 
- Musikkbinge  

Ungdomsrådet fekk informasjon frå administrasjonen om ynskjer om ein musikkbinge sentralt i 
Manger sentrum og arbeidet rundt den. Ungdomsrådet var positive til musikkbingen men den burde 
marknadsføras skikkeleg når den er oppe og gjerne arrangere nokon arrangement rundt bingen. Det 
burde også vere ein plan for kven som kan bruke den og kven som har ansvaret for bingen.  

 

- Disponering av kulturfondet  

Katarina informerte om kulturkomiteen sitt framlegg om bruk av kulturfondet. Dei ynskjer om å 
prioritere musikkbingen og opprusting av kinosalen.  

 

Ung data undersøking  
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Ungdomsrådet har komt med ynskjer om at det vert haldt ein ny ung data undersøking på 
ungdomsskulen. Det vert gjennom i veke 12 eller 14. Det er usikkert om det vert ein ny undersøking 
på vidaregåande. Sist Radøy kommune hadde ung data undersøking var i 2013. 

 

- Klesvika  
 
Katarina informerte om prosessen rundt bygginga av vaskehuset ved Klesvika. Ungdomsklubben skal 
drifte huset ved Nesvatnet. Austrheim VGS med tømrer linja skal bygge det i haust.  
Ungdomsrådet ynskjer å bruke midlane på fondet til utstyr til området og prosjektet. 
 
6/17: Arbeid i ansvarsgruppene  
 
Representantane arbeider med saker i gruppene sine. Gruppene arbeide med samansettinga av 
gruppa, forslag til saker dei ynskjer å arbeide med og forslag til tema til pizzadialogen.  
 
1)Helse: Ida, Marte og Mathias 
 
Gruppa organiserer seg med at alle får tilsendt informasjon. Det er oppretta ein facebookchat. Dei 
informerer andre på gruppa til ungdomsrådet når det skjer noko innanfor helse.  
 
Forslag til spørsmål til pizzadialogen:  1) Helsesøster på ungdomsskulen 
               2) Helsestasjon for ungdom  
 
 
 
2)Oppvekst: Maria, Jakub, Solveig og Frida 

 
Maria har ansvaret for gruppa og fordeler informasjonen til dei andre. 
Grupåa diskuterer ulike tema som:   
-For lite leikar og utstyr på Austebygdskule.                                         

- I nokon fag på skulane er det for gamle bøk med utdatert informasjon.                                          

- Viktig å oppretthalde fritidsaktiviteter i nærområda.                                                                                                  

- Musikktilbod til unge på Radøy                                                                                    

-Tilbod for hjelpepleiarer i barnehage.       

 Gruppa hadde ikkje noko sentralt spørsmål til pizzadialogen.  

 
3)Samfunn og miljø: Sigrid, Susanne, Jonatan, Joakim 
 
Gruppa organiserer seg med at alle har ansvar, men Susanne får sakene og fordeler informasjonen til 
dei andre. Gruppa har oppretta ein facebook chat og ei gruppe for dialog.  
Dei snakka om tema naturbevaring, busstilbod ved kommunesamanslåing, sentralisering og bevaring 
av det positive lokalmiljøet.  
 
 
 
 
4)Kultur, idrett og fritid: Joakim B, Steffen, Fredrik og Åshild  
 
Gruppa organiserer seg med at Fredrik får tildelt informasjon og deler den ut til dei andre.  
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Dei oppretta ei facebook gruppe der dei tar opp viktige saker. Diskusjon på videochat i mindre saker.  
 
Gruppa brenn for å:  

1) Opprettholda kulturtilbodet etter kommunesamanslåinga.  
2) Senterutvikling ( kaffe, pizzeria).  
3) Ynskjer å få opp eit basketballlag  
4) MixedMartialarts 

 
 
7/17: Ymse 

Julie Ohnstad Kvamme har trukket seg frå ungdomsrådet. Representant Mathias Sævdal Bere overtar 

plassen. Den vert ikkje satt inn ny vara frå den klassen. 

Andrè Klausen og Frida Gabrielli har byttet plass. Frida vert representant og Andrè går inn som vara.  

 

 

 

 

 

Med helsing 
 

 

Katarina Birkeland   
ungdomskoordinator  
 

Dette dokumentet er elektronisk godkjent og har difor ingen signatur. 

 

 

 

Mottakarar:    
Fredrik Soltveit Gabrielli Øvre Soltveit 11 5939 SLETTA 
Frida Soltveit Gabrielli Øvre Soltveit 11 5939 SLETTA 
Ida Amalie Sæbø Thomassen Vardane 15 5911 ALVERSUND 
Jakub Matuszewski Lilletveit 200 5937 BØVÅGEN 
Joakim Borlaug Nordre Austmarka 47 5938 SÆBØVÅGEN 
Joakim Hjønnevåg Sæbøvegen 309 5938 SÆBØVÅGEN 
Jonatan Tjore Espeland Sæbøvegen 180 5938 SÆBØVÅGEN 
Maria Stevnebø Rye Bøvågen 22 5937 BØVÅGEN 
Marte Vågenes Solheim Vågenesvegen 50 5936 MANGER 
Mathias Sævdal Bere Sævdalsvegen 14 5936 MANGER 
Sigrid Aven Storheim Vetåsvegen 15 5938 SÆBØVÅGEN 
Solveig Åsheim Fineid Toskavegen 521 5936 MANGER 
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Mottakarar:    
Steffen Vestheim Sævdal Selfallet 140 5936 MANGER 
Susanne Sævdal Bere Sævdalsvegen 14 5936 MANGER 
Åshild Aagaard-Nilsen Kvernhusvegen 2 5936 MANGER 
 

 


